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Godkendelser: 

Referat af mødet den 20. april 2021 

 
 
Medbring tilsendte 
referat 

 
Referatet blev godkendt uden 
bemærkninger. 
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Meddelelser: 

• Formand 

• Medarbejdere 

• Ledelse 

 
  

Meddelelser fra Formanden:  
Mads Unger Mikkelsen er fortsat 
sygemeldt. Som følge heraf har 
Skolechef Hans Andresen 
konstitueret Michael Holze 
Zimmermann i skolelederstillingen 
på ubestemt tid. 

Der har været afholdt 
formandsmøde, hvor vi mødte den 
nye borgmester. Fokus på at 
skoleområdet får mindre økonomi 
end ældreområdet. 

Meddelelser fra medarbejdere: 

Meget snak om fremtiden. Maner til 

ro, der er trods alt de børn vi har på 

nuværende tidspunkt. Altid en svær 

tid på denne tid af skoleåret. TR og 

de øvrige medarbejdere hilser 

Michael velkommen, som kst. 

skoleleder. 

Meddelelser fra ledelsen: 
I forbindelse med Konstitueringen er 

Mads orienteret. Tillidsværket er 
orienteret. Skolebestyrelsesformand 
er orienteret mandag aften. MED-
udvalget er orienteret. 
Skolebestyrelsen bliver i dette møde 
orienteret. Og efter mødet bliver 
skolens personale orienteret. 
Onsdag vil de øvrige skoler i 
Gentofte kommune blive orienteret. 
Dernæst vil skoleudvalget og andre 
samarbejdspartnere i selve 
kommunen blive orienteret. 



Har godt og tæt samarbejde med TR 

og AMR for hhv lærer og 

pædagoger. 

I forbindelse med skolens reduceret 

økonomiske grundlag har ledelsen 

brugt energi på at berolige 

medarbejdere om, at der PT ikke er 

afskedigelser på tegnebrættet. 

Reducering af medarbejderstab sker 

ved naturlig afgang. 

Har herudover reduceret antallet af 

klasser på skolen i kommende 

skoleår. 

Gentofte Kommune har fået ny 

borgmester: Michael Fenger. 

De få elever vi har der går til 

afgangsprøve, har afviklet de 

skriftlige afgangsprøver. 5 elever 

tager fuld afgangsprøve, og 3 tager 

en tilpasset afgangsprøve. 

Øvrige elever der forlader skolen, vil 

tage en af Søgårdsskolens egne 

prøver. 

Nationale test er næsten 

tilendebragt og der er ligeledes også 

gennemført trivselsmåling. 

Kommentarer: 

-Hvor mange klasser bliver afviklet, 

hvor mange stillinger bliver ikke 

genbesat?  

-Vi har nok opsigelser til, at vi 

kommer i mål med økonomien. 

Nogle ansættelser vil være 

tidsbegrænsede, for at være 

ansvarlige ift personaleomsætning. 

Ift den faktiske effekt, så er vi 1 

klasse færre end sidste år.  

Formanden: Jeg henter og afleverer 

hver dag. Kan ikke mærke uro. Det 

lykkedes ledelse og medarbejdere at 

holde uro’en internt.  

Det siver ikke ud til forældre og 

børn. 
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Covid-19, sidste nyt 
 

 
v/ Michael Holze 

Zimmermann (mhz) 

 

Vil ikke orientere om restriktioner, 

men i stedet lempelser. 

 

Vi har åbnet klubben for vores 

udskolingselever. 

En lempelse ift fritidstilbud efter kl. 

14. Stadig med tilmelding. 

Vores teststrategi fungerer.  

Meget få smittetilfælde.  



Vi kan igen tilbyde elever idræt og 

svømning. Både interne og eksterne 

faciliteter er åbnet. 

PLC er åbent efter aftale og 

klassevist. 

Dimission; Vi har modtaget ramme 

fra ministeriet, hvor vi nu kan 

afslutte og sikre, at de unge 

mennesker kan blive taget afsked 

med, og at der kan blive kastet med 

karameller. 
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Økonomi 

 

v/ Jan Forsing og 

Michael Holze 

Zimmermann (mhz) 

 

Gentagelse om besparelser. Vi har 

et mindre forbrug på drift, især 

grundet Covid-19, hvor vi ikke har 

kunne tilkøbe aktiviteter eller 

kurser. 
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PWC-rapport 
 

- Status på processen 
 

 De to arbejdsgrupper for hhv 
taksmodel og målgruppebeskrivelse, 
følger procesplanen. 
Der er konkrete modeller på bordet. 
Deadline for proces er udskudt til 
efterårsferien, for at sikre ordentlig 
fordybelse. 
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Fremtidig mødeform 
 

  
Charlotte; Har virket godt med 
virtuelle mødeformer. Skal vi mødes 
fysisk eller virtuelt? En kombination? 
 
Marie-Louise; Jeg syntes det er en 
god idé at mødes en gang imellem. 

Michael C; Jeg stemmer i. Vil være 
godt at mødes en gang imellem.  
Kasper; Vi skal mødes de dage hvor 
det giver mening, som fx 
Strategidage. Behøver måske kun 
være 2 gange om året, vi herudover 
mødes. 
Christina; Der hvor virtuelle møder 
ikke fungerer er, når der skal 
diskuteres ting. Når det er relevant.  
Charlotte; Måske skal første møde, 

når der er nye i bestyrelsen, så er 
det fysisk. 
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Støtteforeningen 
 

  
Michael C; Der skal underskrives et 
lovgivningsbestemt dokument. 

Henvendelse om lejrskoler. 
 
Der er tilgået en ansøgning på støtte 
til at kunne komme på lejrskole. 
Charlotte; Spørgsmål skal rejses 
politisk. Kan det være rimeligt at 
vores børn ikke skal have 
muligheden for at komme på 
lejrskoler? Det besvarer ikke 
henvendelse., men støtteforeningen 
kan ikke støtte lejrskoler. 
 

Efter kort drøftelse blev det aftalt at 
der skal udarbejdes en model/ et 
overblik for hvad forudsætningerne 
er for at bringe muligheden tilbage 



for lejrskoler til skolen elever. 
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Evt. 

   

 


